
Oświadczenie złożone 
przez senatora Eryka Smulewicza 
na 21. posiedzeniu Senatu 
w dniu 7 listopada 2008 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Zgodne z decyzją Wojewody Mazowieckiego z dnia 16.09.2008 r. nr 284/08 udzielone zostało 
pozwolenie na budowę obwodnicy Mszczonowa w ciągu drogi krajowej nr 50 od km 2+920 do 
km 9+220 - etap II. Po realizacji I etapu obwodnicy Mszczonowa nastąpiło przeniesienie w 
granice miasta ciężkiego ruchu tranzytowego prowadzonego w ciągu drogi krajowej nr 50. 
Spowodowało to duże utrudnienia w normalnym funkcjonowaniu lokalnej społeczności. 
Głównym sposobem poprawienia obecnej sytuacji jest szybka realizacja projektowanej 
obwodnicy. 

W związku z tym zwracam się do Pana Ministra o zabezpieczenie środków finansowych na 
realizację przedmiotowej inwestycji w roku 2009. 

Z poważaniem 
Eryk Smulewicz 
 


